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Ärende 8 Granskning för Kryddvägen etapp 1

lnfbr samrådet yrkade vi avslag på direktanvisningen, dvs att upplåta kommunens mark till
en privat aktör som ska ordna bostäder till sina anställda. Detta är inte helt okomplicerat,
då det i Tyresö står fler än 20 000 personer i Tyresö bostäders bostadskö. 1-lur ska
kommunen förhålla sig när näste aktör vill ordna boende till sina anställda?

Det är nödvändigt att planera fdr fler hyresrätter när det planeras nya bostadsområden. Det
är också väsentligt att dessa bostäder kommer tyresöbor och de som står i bostadskö i
Tyresö till del.

Även i denna plan ska avsteg från regeringens riktvärden för trafikbuller göras. Vi menar
att inriktningen bör vara att klara trafikbuller utan att göra avsteg.

Pö Miljöpartiet de gröna i Tyresö
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